
1

Marlies Groen

Van: GriffieVS

Onderwerp: Beeldkwaliteitsplan Starrenburg III 

 

Van: 

Verzonden: donderdag 13 januari 2022 00:14 

Aan:  

Onderwerp: Beeldkwaliteitsplan Starrenburg III 

 

 

Geachte commissie WRG, en indien aanwezig geachte raadsleden, 

 

In eerder stadium hebben wij bij de gemeente                            en de projectontwikkelaar 

onze zorgen en bezwaar kenbaar gemaakt rondom de verkeersveiligheid en sociale 

veiligheid in verband met de ontsluiting die via het grootste deel via de Zuiderzichtlaan zal 

lopen waarbij specifiek het knooppunt Zuiderzichtlaan, Eikenlaan en Ter Lips een kritiek 

punt is. Een lokatie waar met name rond de breng- en haalmomenten van basisschool De 

Vos, het kinderdagverblijf en de crèche nu al sprake is van grote drukte en onoverzichtelijke 

en soms gevaarlijke verkeerssituaties.  

Dit wordt erger na oplevering van SBIII en er een zeer groot aantal aanvullende 

verkeersbewegingen ontstaan (voorzichtige inschatting is gemiddeld 1,5 auto per nieuwe 

woning, met de daarbij nader te berekenen extra verkeersbewegingen). 

 

Wij hebben overigens het verkeersonderzoek, dat in opdracht door de projectontwikkelaar 

is laten maken, nog steeds niet ter inzage en bespreking in mogen/ kunnen zien. Ook zijn de 

eerder in gediende bezwaren niet afgehandeld. 

 

Wij wijzen de gemeente hierbij nogmaals op haar verantwoordelijkheid en bestuurlijke rol 

om voor de veiligheid van bewoners, omwonenden en scholieren te zorgen. Het plangebied 

zal voor ontsluiting afhankelijk zijn van de toestemming van de gemeente voor een 

verantwoorde en veilige ontsluiting buiten de plangrens over gemeentegrond/ haar 

wegennet.  

Wij begrijpen dat de wijk SBIII er gaat komen maar voor een veilige verkeerssituatie zal in 

dit stadium (waar we nog invloed kunnen uitoefenen) door de gemeente tenminste een 

onafhankelijke contra expertise gevraagd moeten worden door een deskundig bureau van 

enige omvang en relevante ervaring (bijvoorbeeld Bureau Goudappel).  

Een dergelijk bureau kan de huidige en toekomstige verkeersbewegingen inzichtelijk maken 

en aangeven wat de risico's zijn van het huidige plan en een goed onderbouwd advies geven 

aan de gemeente waarbij o.i. ook het alternatief van ontsluiting via de Veurseweg voor een 

deel van SBIII moet worden onderzocht. 

 

Voor de spreiding van de aanvullende verkeersbewegingen die vanuit SBIII gaan ontstaan 

lijkt het ons dat een deel van SBIII via Hofvliet moet worden ontsloten, een deel via de 

Veurseweg en een deel via de Zuiderzichtlaan.  

Wij vragen de Commissie WRG hier met de beoordeling van het plan rekening mee te 

houden, contra expertise aan te vragen, en wij vragen u welke concrete maatregelen u 

verder kunt treffen. 
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Wij vernemen graag van u. 

 

Met vriendelijke groet 

 
 

Mede namens een groot aantal bewoners Eikenlaan. 

 


